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InformaƟonsklassning: Öppen

Minnesanteckningar Direktmöte Åryd Furuby 
serviceortsområde 

Datum: 2024-10-09 

 

Maria Garmer, kommunstyrelsens första ordförande, hälsar välkommen. Närvarande politiker 
presenterade sig. 

Anna Sandquist, landsbygdsutvecklare, hälsar välkommen och introducerar sig själv och berättar om 
Landsbygdsrådet.  

 Landsbygdsplan. Se bifogad fil. Landsbygdsplan 

 
Den trygga platsen  

Ann-Sofi Persson, 

 Beredskapssamtal, träff med föreningar den 25 sep.  
Se bifogade filer Beredskapssamtal 25 sep - -ppt för delgivning och Sammanfattning av 
Beredskapssamtal 25 september 

Service 
Maria Rickardsson, Omsorgsförvaltningen. 

 Träffpunkter för äldre. 

 Trygghetslarm. 

 Ung omsorg. 

Petra Rosén, rektor, Utbildningsförvaltningen.  

 Statistik från Åryd och Furuby skola 

 Viktiga frågor 

 Skolan önskar Rastfaddrar, kontakta Petra vid intresse: 
Epost: petra.rosen@vaxjo.se 
Tfn: 0470-79 67 71 

Louise Johansson, Lokalförsörjningen 

 Information om planering av byggnation av ny skola i Åryd 

Boende och byggnaƟon 
Sanne Vader, bygglov, Samhällsbyggnadsförvaltningen. 

 Fördjupningsplan för landsbygden och Vattentjänstplan, sista dag för synpunkt den 14 oktober. Se 
bifogade QR-koder i Direktmöte Åryd-Furuby serviceortsområde 20241009  

 Utveckling av kommunala villatomter Norra Furuby 

 Bygglov och kommande byggnation. Se bifogad fil Direktmöte Åryd-Furuby serviceortsområde 
20241009 

Camilla Logarn, Vidingehem 
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 Här finns vi – Vidingehems bostäder i Åryd Furuby serviceortsområde 

KommunikaƟon och infrastruktur 
 Uppdatering av cykelvägplan 12–13 november. Uppmaning till samhällsföreningar att hålla utkik efter 

inbjudan som kommer via Rbok.  

 Vägunderhåll och att ge synpunkter. Se bifogad fil till QR-kod Direktmöte Åryd-Furuby 
serviceortsområde 20241009 

 Bredbandsutbyggnad. Stamnät är utbyggt och de flesta hushållen är anslutna. 

Föreningsliv 
Tomas Ekelius, Kultur- och fritidsförvaltningen.  
 
Tomas berättade om två lyckade utvecklingsprojekt i samverkan med föreningarna Åryds IK och Furuby IF 
 

Arbete och näringsliv 
Henrik Cajnerud, näringsliv  

 Statistik och information om befintligt näringsliv i Åryd Furuby serviceortsområde.  
 

 

 

Diskussion och presentaƟon gruppdiskussioner 
Bord nr 2 

 Fler tomter  
 Bra skola och barnomsorg 
 Utveckla turismen (ex laddstolpar, ställplatser husbilar) 
 Marknadsföra orterna (ger turism och företagande) 

Det som finns i centrum och stan ska finnas på landsbygden också.  
 
Bord nr 3 

 Särskilda boenden i Åryd (för aƩ kunna bo kvar på orten) 
 BäƩre övergångar över väg 25, säkrare övergångar för barn när de ska Ɵll skolan. Behöver 

oŌa passera huvudled, saknas säkra övergångar idag.   
 IdroƩshall i Furuby 

 
Bord nr 4  

 Fler tomter för nybyggnaƟon i Furuby  
 Större sporthall för bra friƟdssysselsäƩning.  
 Cykelväg Ɵll Växjö och cykelövergångar där man ska över väg 25, osäkert idag. Finns 

alternaƟv än aƩ korsa väg 25 vilket gör aƩ man ej behöver blanda in Trafikverket för aƩ 
åtgärda deƩa.  

 
Bord nr 5 
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 Cykelväg och säkra övergångar, ex över väg 25 samt längs med byvägen  
 Marklägenheter och tomter, gärna för seniorer. Många vill bo kvar på orten, men finns inga 

alternaƟva lägenheter eller marklägenhet aƩ flyƩa Ɵll när man vill lämna sin villa. Många av 
de lägenheter som finns har trappor vilket inte är anpassat för seniorer.  

 IdroƩshall i Furuby som även kan vara samlingslokal. 

 
Bord nr 6 

 Trafiksäkerhet - Säkra vägar mellan byarna och väg 25  
 Åtgärder för aƩ sänka hasƟgheten på småvägarna. Idag saknas farthinder helt och 

hasƟgheten är oŌa hög.  
 Samlingslokal i Åryd uthyrning, ex vid familjehögƟder, studenter, cykelfester osv. Saknas helt 

idag.  

 

 

Öppna frågor 
 
Tomas Thornell, kommunalråd, ordförande i omsorgsnämnden samt ordförande i Landsbygdsrådet 
 
Svar angående idroƩshall i Furuby 

 De närvarande har eƩ bra engagemang och har samlade åsikter vad man vill få gjort, vilket är 
posiƟvt.  

 Önskemålet om idroƩshallen var uppe i Kultur och friƟdsförvaltningen i maj som eƩ 
medborgarförslag. Då var bedömningen aƩ det i dagsläget ej är prioriterat. Det kan så klart 
ändras i framƟden.  
 

Övriga frågor 
 Gång/cykelvägar önskas i Furuby, Åryd samt Ɵll Växjö. 

Svar: Kommunen har inte ensam rådighet i deƩa. Cykelvägplanen ska uppdateras och då har 
samhällsföreningarna möjlighet aƩ komma in med synpunkter. Möte den 12 och 13 
november i Kommunhuset. 
 

 Kommer det aƩ finnas möjlighet Ɵll samlingslokal i samband med skolbyggnaƟonen? 
Svar: Ja, det kommer aƩ finnas möjlighet Ɵll aƩ hyra lokal men de förhållningsregler som en 
kommun behöver förhålla sig Ɵll så exempelvis så går det inte medföra alkoholhalƟga 
drycker i lokalerna. 
 

 Service - kan poliƟkerna påverka distributörer Ɵll en paketbox? 
Svar:  Näringslivsavdelningen får ƟƩa på den frågan. Vi kan arbeta för aƩ påverka och önska. 
  

 Fler lägenheter och bostäder anpassade för äldre – man vill kunna vara kvar i sin ort. 
JäƩevikƟg fråga. 
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Svar: På uppdrag av poliƟkerna är det Vidingehem och Samhällsbyggnadsförvaltningen som 
undersöker möjligheterna. 
  

 Vindskyddsplatser och ställplatser i området behöver bäƩre underhåll i och med ökad turism. 
Besökare gör sina behov i naturen.  
Furuby idroƩsförening sköter badplatsen och städar den varje dag under tre månader. Större 
arvode för uppdraget önskas. Problem med aƩ husbilar tömmer sin latrin i toaleƩen vid 
badplatsen.   
Svar: Kultur- och FriƟdsförvaltningen undersöker och återkommer Ɵll samhällsföreningarna. 
 

 BäƩre belysning önskas mellan skolgården och kyrkan i Furuby, är mörkt där. Det är kyrkans 
parkering.  
Svar: DeƩa lämnas Ɵll Utbildningsförvaltningen aƩ se över. 
 

 Återvinningscentralen – är måna om den servicen, SSAM får ej minska på öppeƫderna 
yƩerligare.  
Svar: SSAM kommer aƩ meddelas om önskemålet.  
 

 Hur går det grävningen av avloppet och möjligheten aƩ koppla på sig kommunalt? Vi får kolla 
upp när det beräknas klart.  
Svar: Samhällsbyggnadsförvaltningen undersöker och återkommer Ɵll samhällsföreningarna 
 

 När anläggningsarbeten genomförs, finns det möjlighet aƩ använda schaktmassor som blir 
över Ɵll andra ändamål, öka återbruket? 
Svar: Undersöker vem som kan svara på frågan och återkommer Ɵll samhällsföreningarna 
 

 Det saknas informaƟon när elljusspåret i Furuby är tänt och kan belysningen vara igång 
längre alternaƟvt en knapp som allmänheten kan använda för aƩ tända vid behov? 
Svar: Kultur- och friƟdsförvaltningen undersöker och vi återkommer Ɵll samhällsföreningarna 
   

 Elljusspåret i Åryd – eƩ spår har ej återställt eŌer stormen Gudrun, kan man få ena spåret 
förlängt och iordningställt?  
Svar: Kultur- och friƟdsförvaltningen undersöker och vi återkommer Ɵll samhällsföreningarna 
 

 Ungdomsgård/mötesplats som möjliggör för ungdomar aƩ ses eŌer skolan önskas.   
 

 Busshållplats i Åryd är sliten och är dåligt underhållen.  
Svar: Synpunkt skickas Ɵll regionen.   

 

För insatser som kräver finansiering kan det vara bra aƩ ha en tredje part med, exempelvis allmänna 
arvsfonden som en förening kan söka ur och där eventuellt kommunen kan gå in i samverkan.  
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Topplista med prioriterade frågor som skickas med Ɵll poliƟkerna 
 

1. Trafiksäkerhet – säkra gång och cykelvägar Ɵll och från väg 25, både i Åryd och Furuby samt 
cykelvägar mellan byarna. Åtgärder för aƩ sänka hasƟgheter genom samhällena. 

2. Säker övergång väg 25 Ɵll bland annat busshållplatser, både i Åryd och Furuby 
3. Ny idroƩshall i Furuby 
4. Boende för äldre som vill stanna kvar på orten 
5. Samlingslokal i Åryd 
6. Fler tomter för nybyggnaƟon i Furuby 
7. Cykelväg Ɵll Växjö 
8. Marknadsföra orterna 
9. Vill ha ökad turism i områdena. 
10. Bra skola och omsorg 

 
 
 
Bilder av gruppernas svar finns bifogade. 
 
 
 
Vid pennan 
 
Ann-Sofi Persson och Anna Sandquist 


